
Løsningen fra Vendia
Jeg ringede til Vendia igår og fortalte om det meget usmarte undertag, der var helt vådt og de lovede at gøre noget ved det...

Senere var Anette oppe og kigge og kunne se de har tapet alle udluftninger til, og der var meget voldt på loftet og gulvet.

Her til morgen var vi lige oppe at kigge og der var egentlig rimeligt tørt - efter hvad vi kunne se i mørket - og jo, der var tapet til. Men Vendia, var det ikke 
smartere at have lavet tingene rigtigt og ført udluftninger op gennem taget, så der kunne komme lidt cirkulation i rummene...  ?
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